
Møtereferat                                                                          

 

Møtetittel: Styremøte Nidaros Hockey Bredde (Leangen Ishockeyklubb)  

Møtetid: Tirsdag 23.01.2024 kl. 18:00 – 20:00 

Møtested: Teams 

Referent: Ragnhild 

Deltakere:  
Styret: Ragnhild, Hans Martin, Marte, Fredrik og Snorre 

Forfall:  
Styret: Ingen 

 
Faste saker:  
1. Godkjenning av innkalling  
2. Info fra Sportslig (om sportslig er til stede)  

a. Generell info  
b. Istider  
c. Samarbeid i klubb og med andre klubber  
d. Trenerkabal alle alderstrinn  

3. Oppfølgning tidligere saker og godkjenning av referat fra sist møte  
4. Informasjon fra leder  
5. Rekruttering  
6. Jenteansvarlig  
7. Økonomi 
 

Faste saker 

1. Godkjenning av innkalling  Godkjent  

2. Info Sportslig Sportslig ikke til stede  

3. Oppfølging tidligere saker og 
godkjenning av siste referat 

Referat godkjent. 
 
Oppfølging 1 - Ønsker at styret 
redegjør ovenfor «sportslig 
mandat» hvilke rammer som 
ligger for sak 18 fra Årsmøtet, og 
definerer det ned på sum ut fra 
budsjett. • Større satsning på 
trenere/støtteapparat. • Leie inn 
krefter: 
 
Nåværende styret opplever tekst 
fra forrige årsberetning som uklar 
og sammenfaller ikke med vedtatt 
budsjett.  
 
Sittende styret påpeker 
viktigheten med tydelighet til 
kommende budsjett slik at det 

 



ikke skaper forvirringer og 
usikkerhet til neste styre og våre 
medlemmer.  
 
Oppfølging 2 – finne ny kandidat 
til leder i sportslig:  
 
Jan Morten Dahl er forespurt, 
men han har ikke responder på 
forespørsel. Det er viktig å påpeke 
at sportslig utvalg konstituerer 
leder selv, og ikke noe styret gjør. 
En evt ny kandidat kunne vært en 
ekstra ressurs inn i sportslig, men 
ikke kommet inn som leder. Etter 
sist styremøte virker det som ting 
har falt mer på plass på 
mikro/hockeyskole, som var en av 
hovedårsakene til at styret ønsket 
flere ressurser inn i sportslig. 
Styret velger nå å ikke etterfølge 
dette, og avventer slik at man får 
satt nytt sportslig utvalg etter 
kommende årsmøte. 
 
 

4. Informasjon fra leder Leder har etterstrebet 
transparentet mot resten av 
styret og holde alle informert om 
ting. 
 
Status hjemmeside: Vinn Vinn 
Reklame har enda ikke gjort ferdig 
hjemmesiden. De er purret opp, 
og siste beskjed var at dette skulle 
forhåpentligvis være ferdig 
utgangen av januar 24. Leder 
følger opp. 
 
Ved oppstart av denne sesongen 
ble det avtalt av tidligere 
styreleder et samarbeid med 
Nidaros Kvinner Elite om at de 
bistår oss på mikro/hockeyskole 
sine treninger. Dette er et resultat 
av at de har høye treningsutgifter 
og vi manglet trenerressurser for 
våre yngste. Nidaros Kvinner Elite 
har gjennom denne sesongen stilt 
med ressurser hver onsdag, hvor 
de hver har fått 300kr hver for 
oppmøte – dette er noe vi 
etterfaktureres fra deres klubb. 
Disse jentene har vært 
uvurderlige ressurser for klubben 
og store forbilder for de små. 
4.jan fikk vi forespørsel fra 

 



Nidaros Kvinner Elite om vi 
fortsatt ønsket dette samarbeidet. 
Styret tok an kjapp prat om ble 
enige om at det ønsket vi. Leder 
får bekreftet på kveldens møte at 
det fortsatt er ønskelig.  

5. Rekruttering Marte har deltatt i 
rekrutteringsmøter med regionen, 
noe som har vært positivt og har 
skapt en arena for å etablere 
kjennskap med andre klubber. 
 
Regionen oppmuntrer alle klubber 
til å arrangere tradisjonelle 
Skøytedager utendørs i byen. 
Tidligere har dette blitt 
gjennomført som felles 
arrangementer, der klubbene 
samtidig har arrangert 
Skøytedager på ulike steder. Det 
er nå imidlertid ikke et krav at alle 
klubber må gjennomføre 
arrangementet på samme dag. 
 
Skøytedager utgjør en god 
rekrutteringsarena. Det kan 
imidlertid være utfordrende å 
arrangere det utendørs på grunn 
av usikkerheten knyttet til været 
og isforholdene. Klubben kan 
derfor utarbeide en årsplan for 
rekruttering, inkludert flere 
potensielle datoer for et slikt 
arrangement. Dette gir 
muligheten til å planlegge ett 
arrangement og deretter velge 
forskjellige datoer basert på 
værforholdene ved 
gjennomføringstidspunktet. Et 
slikt årshjul bør eies av 
rekrutteringsansvarlig i klubben. 
 
Status fra mikro er at det er nå er 
53 unger som er i gratisperiode. 
Dvs 53 helt nye tilkommere. Dette 
er positivt, og man ser at det å ha 
en spisset skøyte- og hockeyskole 
fungere. Vinn Vinn har produsert 
flere gode filmer både av de 
yngste og hele klubbene som 
ruller på alle skjerm i og utenfor 
ishallen, samt på sosiale medier. 
Vi ser en jevn tilkomst av barn 
selv også etter avslutning av 
spisset skøyte- og hockeyskole. 
 

 



Mikrobarna har fått utdelt flyers 
de kan dele ut på skole og 
barnehage.  
 
Vi oppfordrer nytt styre til å 
framme forslag til neste sesong 
om at det tildeles egen istid til 
gjennomføring av spisset skøyte- 
og hockeyskole, slik at dette ikke 
tas av istiden til våre etablerte 
hockeyskole/mikrobarn. Ved sist 
gjennomføring fikk etablerte 
unger tilbud om å trene med U9 
på en senere tidspunkt disse 4 
onsdagene. Dette er en gruppe 
med de aller yngste som trenger 
forutsigbarhet og istider som ikke 
har for sene tidspunkt, og man 
ønsker derfor at de ikke skal bli 
berørt av dette. 
 
Rekruttering er det desidert 
viktigste vi gjør som klubb, og 
historisk sett har ansvaret ofte 
ligget hos én enkeltperson, som 
typisk har påtatt seg rollen som 
rekrutteringsansarlig i klubben. Vi 
ser viktigheten av å involvere hele 
klubbens som bidragsytere. 
 
Styret ønsker derfor å formalisere 
forventningene knyttet til 
rekrutteringsarbeidet i den 
kommende Klubbhåndboken. 
Dersom klubben beslutter å 
gjennomføre en spisset skøyte- og 
hockeyskole for den kommende 
sesongen, pålegges hver lagdel å 
stille med to ressurser som aktivt 
bidrar til gjennomføringen av 
arrangementet. Potensielle 
oppgaver som foresatte kan bistå 
med inkluderer mottak av nye 
barn, utdeling av utstyr, 
assistanse i garderobe, 
tilgjengelighet for foresatte, 
trenerstøtte på isen, med mer. 
 
Videre bør det stilles krav til 
eventuelle eksterne 
trenerressurser om at de 
forplikter seg til å delta i slike 
arrangementer. Dette tiltaket er 
ment å sikre tilstrekkelig ressurser 
for gjennomføringen, samtidig 
som det vi ikke brenner ut 
personer allerede har mye å gjøre. 



6. Jenteansvarlig Kvinnekomite Region Midt, som 
Ragnhild er medlem i, har invitert 
alle klubber i regionen til jentecup 
28.januar. Vi har flere jenter som 
er påmeldt. 

 

 
 
 

Innmeldte saker 

1. Treningsavgift 
vårsemester 24 

Styret ser på alternativer til 
faktureringsmodell for 
treningsavgift. Man ender ikke på 
en beslutning på kroner for hver 
lagsdel på dette møte, men dette 
følges opp forløpende. Det 
vurderes om en evt ny modell skal 
legges fram for årsmøte for 
godkjenning. 

Ansvarlig: 
Ragnhild og Snorre 

2. Dato/sted for årsmøte og 
forberedelser 

Årsmøte planlegges til medio 
mars. Hans Martin sjekker med 
Thomas Berg om det lar seg gjør å 
avholde årsmøte på Britannia. 
 
Ragnhild har sendt ut til alle 
lagdeler og sportslig at de må 
sende inn sin årsberetning innen 
15.feb 24. 
 
 

Ansvarlig: 
Hans Martin 

3. Status dugnad kiosk Før jul mottok klubben en 
henvendelse angående deltakelse 
i dugnadsarbeidet ved kiosken til 
Nidaros Hockey. Styret er positivt 
til dette og som noe naturlig når vi 
nå anser som en del av Nidaros-
familien. Vi informerte Nidaros 
om at det ville være vanskelig å 
starte opp dette allerede i januar. 
De planlagte dugnadstimene er nå 
dekket av juniorspillerne. Det er 
nødvendig at styrene i klubbene 
samarbeider for å utvikle en 
strukturert tilnærming med tanke 
på forutsigbarhet og tydelige 
retningslinjer for dette.  

 

4. Søknader stønader Klubben kan nå søke midler til lav 
betalingsevne til Idrettsrådet. Vi 
kan også søke for tiltak for 
inkludering og utstyr. Ragnhild 
sjekker opp dette og ber de andre 
om bistand om nødvendig. 

Ragnhild 

5. Innmeldt sak vedr 
refusjon 

Det er mottatt søknad om 
refusjon for trener. 
 
Styret vedtok på sist styremøte at 
alle trenere kan få refundert 
utlegg for skatesuits.  

 



 
Styret har i dag enstemmig 
besluttet å også dekke inntil 500 
kr for trenernes innkjøp av hjelm 
siden dette er pålagt å bruke på 
isen. Hjelm dekkes hvert 4.år. 
 
Vi er privilegerte som har mange 
dedikerte og kompetente trenere 
i vår klubb.  
Styret har i dag enstemmig 
vedtatt å øremerke midler til 
relevant trenerutdanning i regi av 
Norges Ishockeyforbund på 
budsjett til kommende årsmøte. 
Alle trenere må søke og få dette 
godkjent av styret, og disse 
søknadene kan sendes til 
leder@leangenhockey.no. 
 
 
 

6. Evt Hans Martin foreslår at 
styremedlemmer ikke gis fritak for 
treningsavgift. I vår klubb, hvor 
flere engasjerte ressurspersoner 
ikke får dette fritaket, oppleves 
det som uriktig at 
styremedlemmer skal ha denne 
privilegerte ordningen. Det tas 
ikke en formell beslutning om å 
nekte styret dette fritaket, men 
det er opp til hvert enkelt 
styremedlem å velge om de 
ønsker å benytte seg av de eller 
ikke. Hans Martin, Ragnhild og 
Marte velger å avstå fra sine 
fritak, og Hans Martin har uttrykt 
ønske om å tildele det til noen 
som per dags dato ikke får dette. 
Snorre var ikke tilstede på denne 
delen av møtet. 
 
I henhold til vår sportsplan står 
det at styreleder skal motta 
honorar. Ragnhild velger 
imidlertid å avstå fra denne 
godtgjørelsen. 
 
At flere velger å frasi sitt fritak, 
begrunnes med at vår klubb 
bygger på prinsippet om 
frivillighet, samt et mål om å 
opprettholde en bærekraftig drift.  

-------------------------------------- 
Den 29. desember 2023 avholdt 
styret en kort samtale angående 

 



utvidelsen av vårt gratistilbud for 
nye medlemmer i klubben. 
Forslaget var å forlenge gratis 
perioden fra én måned til hele det 
første semesteret. Forlaget ble 
vedtatt av alle medlemmer. Nye 
medlemmer betaler kun 
medlemsavgift den første 
inneværende sesongen. Denne 
beslutningen er nå dokumentert i 
dagens møtereferat. Dette gjøres 
for å opprettholde transparens, 
slik at gjennomførte beslutninger 
mellom planlagte styremøter kan 
spores. Denne ordningen har vært 
diskutert over flere år i klubben, 
og det oppfordres nå det nye 
styret til å evaluere effektene av 
dette tiltaket for kommende 
sesong. 
 

 
 

 
 
 
 


